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15 členů obvodního zastupitelstva  
   Bc. Dagmar Lapešová, DiS. finanční úsek 
    
    
 

   Šárka Lyčková - tajemnice ÚMOb Martinov 
 
 

  Ing. Jana Míková, Ph.D. 
    Zdeněk Švrčula 
 

  Bc. Dagmar Lapešová, DiS. finanční úsek 
 
 
 
 
V úvodu přivítal starosta všechny přítomné na 2. mimořádném zasedání obvodního 
zastupitelstva. Poté podali zprávu ověřovatelé minulého zápisu 6. zasedání paní 
MVDr. Aleš Besuch a pan Zdeněk Kudělka, kteří zápis bez připomínek podepsali 
s uvedením, že byl shledán bez závad a obsahující všechny údaje. Ověřovateli dnešního 
zápisu byli ustanoveni Ing. Jana Míková, Ph.D. a pan Zdeněk Švrčula. Odsouhlaseno všemi 
hlasy pro. 
 
Starosta dále seznámil členy obvodního zastupitelstva s programem vč. dodatku dnešního 
zasedání, který byl schválen všemi hlasy pro.  
 

 Členům zastupitelstva byl předložen návrh na změnu obecně závazné vyhlášky 
č. 7/2012 o stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitostí od roku 2016. 
V současné době je místní koeficient pro výpočet daně 1 a polohová renta s hodnotou 
3,5. Starosta zastupitelstvo seznámil s výsledky projednání změny obecně závazné 
vyhlášky v ostatních městských obvodech, i s průběhem jednání na sboru starostů 
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v souvislosti se změnou OZV. Znovu bylo zastupitelům vysvětleno jaké možnosti 
pro změnu se týkají městského obvodu a jaký dopad to bude mít na obyvatele obvodu 
a také na vlastníky nemovitostí na území městského obvodu. Starosta dále zdůraznil, 
že v případě nepřijetí usnesení Zastupitelstvem městského obvodu Martinov o změně 
polohové renty je vysoce pravděpodobné, že Zastupitelstvo města Ostravy odsouhlasí 
koeficient 2 pro Statutární město Ostravu a polohovou rentu změní pouze 
u městských obvodů, které vyjádřili přání tuto polohovou rentu změnit. U ostatních 
městských obvodů zůstane polohová renta na stávající výši, a proto by se daň 
z nemovitostí zvedla na dvojnásobek všem majitelům nemovitostí v městském 
obvodu Martinov. Poté bylo přistoupeno k podávání návrhů na usnesení. 
MVDr. Aleš Besuch navrhl nepředložit žádost o úpravu obecně závazné vyhlášky, 
další návrh podala Mgr. Alena Michelová, kdy navrhla požádat o úpravu obecně 
závazné vyhlášky dle předloženého návrhu na usnesení. Další návrhy nebyly podány, 
proto členové zastupitelstva přistoupili k hlasování o posledním předloženém návrhu 
(návrh Bc. Aleny Michelové). Při hlasování bylo 12 členů zastupitelstva pro návrh 
(Karel Civín, Rostislav Musálek, Jolana Kavalková, Petr Landiga, Vlasta Plačková, 
Miroslav Kolář, Zdeněk Kudělka, Mgr. Alena Michelová, Ing. Jana Míková, Ph.D., 
Marie Šimíková, Zdeněk Švrčula, Vlasta Závodská), 1 člen zastupitelstva proti návrhu 
(MVDr. Aleš Besuch) a 2 členové zastupitelstva se zdrželi (Čestmír Křížek, 
Petr Vávra). Zastupitelstvo většinovým poměrem pro rozhodlo předložit vedení 
statutárního města Ostrava žádost o úpravu obecně závazné vyhlášky č. 7/2012 
o stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitosti od roku 2016 
v souladu  s návrhem na usnesení a písemným materiálem č. 1. 

 

 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov 
 

1) r o z h o d l o 
 
předložit vedení statutárního města Ostrava žádost o úpravu obecně závazné vyhlášky 
č. 7/2012 o stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitostí, kterým budou 
upraveny od roku 2016: 
 
a) místní koeficient podle ustanovení § 12 zákona č. 338/1992 Sb., o dani 

z nemovitých věcí, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“), ve výši 2, 
kterým se vynásobí daň poplatníka za jednotlivé druhy pozemků, zdanitelných 
staveb nebo jednotek, popřípadě jejich souhrny, s výjimkou pozemků uvedených 
v § 5 odst. 1 zákona, 

 
b) koeficient ve výši 1,6 podle ustanovení § 6 odst. 4 písm. b) zákona, kterým 

se násobí základní sazba daně uvedená v § 6 odst. 2 písm. b) zákona, na území 
městského obvodu Martinov, 

 
c) koeficient ve výši 1,6 podle ustanovení § 11 odst. 3 písm. a) zákona, kterým 

se násobí základní sazba daně u staveb uvedených v § 11 odst. 1 písm. a) a f) 
zákona, případně zvýšená u zdanitelné stavby podle § 11 odst. 2 zákona, na území 
městského obvodu Martinov. 

 
2) u k l á d á 
 
starostovi odeslat žádost dle bodu 1) tohoto usnesení primátorovi statutárního města 
Ostrava 
 

Zodp.:  Karel Civín               T:  30. června 2015 

Pro: 12    Proti: 1        Zdrželo se: 2 
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 Zastupitelstvu bylo předloženo ke schválení 2. rozpočtové opatření Městského 
obvodu Martinov k 30. červnu 2015 ve výši 0,83% schváleného upraveného rozpočtu 
Městského obvodu Martinov na rok 2015. U paragrafu Nebytové hospodářství se 
navyšuje položka Oprava střechy hlavní budovy v AP z důvodu nutnosti její opravy. 
Toto navýšení je kompenzováno zapojením volných zdrojů z výsledku hospodaření 
za rok 2014 a předchozích let. Starosta informoval členy zastupitelstva o jednání 
s nájemcem Areálu podnikatelů, panem Václavíkem, a místostarosta informoval členy 
zastupitelstva o stavu střechy a o jednání s firmou R3STAV, která opravovala střechu 
na hospodářské budově u budovy MARTEK ELEKTRONIK, s.r.o. Zastupitelstvo 
všemi hlasy pro schválilo 2. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov 
k 30. červnu 2015 v souladu s návrhem na usnesení a písemným materiálem č. 2. 

 

 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov 
 
s c h v a l u j e 
 
2. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov k 30. květnu 2015 ve výši 0,83% 
schváleného upraveného rozpočtu Městského obvodu Martinov na rok 2015 
v souladu s usnesením Zastupitelstva městského obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 
24. listopadu 2014 – zapojení volných zdrojů do rozpočtu. 

Pro: 15      Proti: 0        Zdrželo se: 0 
 
 
 

 V organizačních záležitostech bylo projednáno: 
 
a) Starosta informoval zpracovávání projektové dokumentace na dopravní značení, 

přičemž bylo dohodnuto, že značky budou posunuty až ke křižovatce s ulicí 
Průběžnou. 
 

b) Starosta také informoval o stížnosti na světla na víceúčelovém hřišti a zároveň 
uvedl, že požádal firmu, která světla instalovala o prověření oprávněnosti této 
žádosti. Zároveň také informoval o nesplnění povinnosti vlastníků panelových 
domů na ulici Přední padělky uvedené v územním rozhodnutí o odvodnění 
příjezdové cesty. 

 

c) Dále starosta informoval o žádosti několika obyvatel domů na ulici U Dílen 
o žádosti na poskytnutí hlíny a písku na vyrovnání terénu v okolí domů. 

 

d) Starosta také poskytl další informace o vyjadřování k žádostem o příspěvek 
na bydlení v ubytovnách na území městského obvodu, dále o zátopové oblasti 
u Plesenského potoku a s tím související potíže s možným rušením chatek 
v zahrádkářské osadě Plesenka. 

 

e) Jako poslední bod k diskusi starosta informoval o možnostech financování 
přístavby hasičské zbrojnice z prostředků státu na podporu dobrovolných hasičů. 

 

f) Místostarosta informoval o opravě elektrické skříně u víceúčelového hřiště. 
 

g) Pan Kolář informoval starostu, že nesvítí semafor na ul. Martinovská. 
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h) Pan Křížek požádal o posekání ulice Na Hraničce, místostarosta uvedl, že ulice 
je již posekaná. 

 

i) Pan Vávra informoval o žádosti souseda na odstínění semaforu, starosta slíbil, 
že případnou písemnou žádost přepošle vlastníku, což je Statutární město 
Ostrava. 
 

j) Bc. Michelová se zeptala na stav připojení dálnice, starosta odpověděl, že mu 
bylo sděleno, že se zpracovává záměr. 

 

k) Paní Závodská informovala o přednášce strážníků městské policie na setkání 
důchodců. 
 

 
Po vyčerpání všech bodů programu starosta poděkoval všem přítomným členům 
zastupitelstva za účast a pozval je na 7. zasedání Zastupitelstva městského obvodu 
Martinov, které se uskuteční v pondělí 24. srpna 2015 a toto zasedání ukončil. 
 
 
 
 
V Martinově dne 19. června 2015 
 
 
 
 

  Bc. Dagmar Lapešová, DiS., v.r.   
 
 

 Ing. Jana Míková, Ph.D., v.r.     
 
 
   Zdeněk Švrčula, v.r.      
 
 
 

 
 

Karel Civín, v.r.  
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 Program vč. dodatku 
 Prezenční listina členů zastupitelstva 
 Prezenční listina hostů 
 Materiál č. 1 a 2 
 

 


